



## Schwarze Rose Maze Runner

Schwarze Rose bringen mit dem – Maze Runner die nächste Interpretation eines postmodernen IPA im West Coast Style. Auf Malzbasis ihres ‚Paranoid Android‘ die Hopfensorten gewechselt. Mit der Kessel- und trockengehopfung, einer unangemessenen Menge an El Dorado Cryo, mächtigem Talus T90 und on top der sehr frischem, in Deutschland angebautem Hallertauer Chinook Nectar. Diese einzigartige Hopfenkombination wird euren Gaumen zum Leuchten zu bringen!



## Schwarze Rose Maze Runner

Black Rose bring the - Maze Runner the next interpretation of a postmodern IPA in West Coast style. Changed the hop varieties on the malt basis of their 'Paranoid Android'. With kettle and dry hopping, an inappropriate amount of El Dorado Cryo, mighty Talus T90 and on top of that the very fresh Hallertau Chinook Nectar grown in Germany. This unique combination of hops will make your taste buds glow!

Zapfhahn Nr. / Tap nr.	17
Herkunft / Origin	Mainz Germany
Brauerei / Brewery	Schwarze Rose
Alkohol /Alcohol	6,5%
Geschmack	Harzige Noten und eine schöner Malzkörper
Taste	Resinous notes and a nice malt body

Allergene / Allergens: a- Weizen, b- Gerste / a- wheat, b- Barley,